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Recupel en RecyclePunten  -  Stand van zaken

De inzameling en verwerking van afgedankte elektrische en elektronische apparaten 
wordt georganiseerd via Recupel. Met elektronische toestellen of lampen die niet meer 
werken, kan men terecht in het recyclagepark of in een RecyclePunt. Bij aankoop van 
een gelijkaardig toestel kan men gratis het oude bij de verkoper laten.

Zowel wat ferro (99,96%), non-ferro (99,64%) als kunststoffen betreft (95,64%) haalt 
Recupel mooie recyclageresultaten. Recupel deed in 2015 voor alle fracties dus een pak 
beter dan de wettelijke minima, die voor ferro en non-ferro op 95% liggen en voor 
kunststoffen op 80%.

In de commissie Leefmilieu van 21 februari 2017 stelde collega Grete Remen de minister 
enkele vragen over buitenlandse webwinkels die elektrische en elektronische apparaten 
aanbieden en die door de mazen van het Recupel-net glippen en bijgevolg geen Recupel-
bijdrage betalen. Het debat deed bij mij nog enkele vragen rijzen.

1. In 2012 zamelde Recupel een record van maar liefst 111.947 ton in. In de 
daaropvolgende jaren daalde dit steeds, en in 2015 was er nog sprake van 108.367 
ton. 

Hoeveel ton werd er in 2016 ingezameld? Wat is de oorzaak van deze dalende trend?

2. In 2015 waren er 5360 inzamelpunten in België. 

Hoeveel inzamelpunten telde Vlaanderen in 2016? Graag een opsplitsing tussen het 
aantal recyclageparken, het aantal RecyclePunten enzovoort.

3. Hoeveel Recylepunten kwamen er het voorbije jaar bij? 

4. Is de minister van mening dat het bijschaven van de wettelijke minima de 
recyclagesector kan stimuleren om de recyclageniveaus nog verder op te krikken?
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1. De cijfers van 2016 zijn nog niet beschikbaar. De daling in gewicht kan men verklaren 
door een daling van het gemiddelde gewicht van de ingezamelde toestellen. Het aantal 
ingezamelde stuks elektro is steeds gestegen. Vooral het vervangen van 
beeldbuistoestellen door flat screen panels heeft een belangrijke invloed op de 
ingezamelde gewichten. 

2-3.De cijfers van 2016 zijn nog niet beschikbaar. 

4. De inzameldoelstellingen werden reeds verhoogd. Vanaf 2016 moet 45% van wat op 
de markt komt, worden ingezameld, vanaf 2019 wordt dit 65%.


